[bookmark: _GoBack]Přivlastňovací zájmena 										můj - 	mein 											tvůj – dein
	jeho – sein
	její  - 	 ihr

můj otec	mein Vater		    						                moje máma	meine Mutter	      							                moje auto	 mein Auto           

tvůj otec	dein Vater		
tvoje máma	deine Mutter
tvoje auto	dein Auto

jeho otec	sein Vater									    jeho máma	seine Mutter								                 jeho auto	sein Auto

její otec	ihr Vater
její máma	ihre Mutter
její auto	ihr Auto						

pouze když přivlastňujeme podstatná jména rodu ženského, přidáváme   –e
(týká se 1.pádu)


